



書法比賽書寫題材 - 新年

組別: 幼稚園 K2 組 / 幼稚園 K3 組 / 初小組 (P1-P2) / 中小組 (P3-P4)
高小組 (P5-P6) / 初中組 (F.1-F.3) / 高中組 (F.4-F.6)

幼稚園 K2 組

中文書法(毛筆):	大吉大利
中文書法(硬筆):	新年快樂 大吉大利
英文書法(硬筆):	Happy new year. Good luck and wealth.

幼稚園 K3 組

中文書法(毛筆)	年年有餘
中文書法(硬筆):	恭賀新禧 萬事如意
英文書法(硬筆):	Happy new year. May all go well with you.

初小組 (P1-P2)

中文書法(毛筆)	一帆風順年年好 萬事如意步步高
中文書法(硬筆):	和氣吉祥皆快樂, 四季平安過新年
英文書法(硬筆):	Wishing you health, joy and happiness through the coming year.

中小組(P3-P4)

中文書法(毛筆)	佳節迎春春生笑臉 豐收報喜喜上眉梢
中文書法(硬筆):	《元日》王安石 爆竹聲中一歲除，春風送暖入屠蘇。 千門萬戶曠曠日，總把新桃換舊符。
英文書法(硬筆):	“Just For You” - by Kate Summers This New Year Poem is just for you Be happy and live life through Look forward to coming the days May happiness be your way. No matter what challenges you face Find the good and you will find your place Being optimistic is the way To be successful every day!

高小組(P5-P6)

中文毛筆書法(毛筆)	《新年》 歡樂過新年，煙花燦九天。 金龍騰玉宇，六出好耘田。
中文書法(硬筆):	《慶新年》 鞭炮聲聲迎新年，妙聯橫生貼門前。 笑聲處處傳入耳，美味佳餚上餐桌。 談天論地成一片，燈光通明照殘夜。 稚童新衣相誇耀，舊去新來氣象清。
英文書法(硬筆):	“Happy New Year Wish” by Joanna Fuchs My Happy New Year wish for you Is for your best year yet, A year where life is peaceful, And what you want, you get. A year in which you cherish The past year's memories, And live your life each new day, Full of bright expectancies. I wish for you a holiday With happiness galore; And when it's done, I wish you Happy New Year, and many more.

初中組 F.1-F.3

中文書法(毛筆)	春雨絲絲潤萬物 紅梅點點繡千山 五湖四海皆春色 萬水千山盡得輝
中文書法(硬筆):	《新年抒懷》 玉兔榮升金虎藏，俗塵洗去沐新陽。 春風故里吹疏柳，喜氣朱聯張滿堂。 舉酒同歡辭舊志，開懷共議拓巨集章。 隆隆禮炮普天慶，萬紫東來盛世昌！
英文書法(硬筆):	“Brighter, Better New Year” by Joanna Fuchs Happy, happy New Year! We wish you all the best, Great work to reach your fondest goals, And when you're done, sweet rest. We hope for your fulfillment, Contentment, peace and more, A brighter, better new year than You've ever had before.

高中組F.4-F.6

中文書法(毛筆)	《賀新年》 萬炮齊鳴震九天，金龍綵鳳舞翩然。 神州共慶無眠夜，舉盞吟詩踢踏旋。
中文書法(硬筆):	《田家元日》孟浩然 昨夜斗回北，今朝歲起東。 我年已強仕，無祿尚憂農。 桑野就耕父，荷鋤隨牧童。 田家占氣候，共說此年豐。
英文書法(硬筆):	“Welcome , New year ” by Nona Keen Duffy Welcome the New Year, Let the bells ring! Lift up your voices; Everyone sing! The New Year's beginning; Start it off right. Bid it good fortune And welcome tonight. The Old Year is passing, But there's none to mourn. We are rejoicing; The New Year is born!